
Technische behandeling van het Controleprotocol en normenkader 2024; 

Dit onderwerp staat direct besluitvormend geagendeerd op 10 december 2024. Het is bij het 

uitbrengen van dit advies dan ook nog niet ter kennis van de raad. Het is de bedoeling om dit 

voorstel financieel-technisch te bespreken. Doel van dit gesprek is om als auditcommissie te 

beoordelen of dit stuk technisch in orde is en de raad dienovereenkomstig te adviseren. 

 

Weergave van het besprokene in de Auditcommissie 

 

Vanuit de Auditcommissie wordt aangegeven dat in het raadsvoorstel, zowel als in het 

Controleprotocol zelf, nog een frase staat over accountantskantoor Flynth. Dit moet 

aangepast worden. Hiermee is immers geen geldig contract meer. 

 

Gevraagd wordt of de percentages die in dit controleprotocol staan ook overeen komen 

met de offerteaanvraag voor een nieuwe accountant. Dat is het geval. 

 

De heer Julicher geeft aan dat in hetzelfde wetsartikel die de grondslag vormt voor dit 

raadsbesluit (213.a Gemeentewet) staat dat het college periodiek onderzoek moet doen 

naar doelmatigheid en doeltreffendheid en daar verslag van uitbrengt aan de raad. De 

portefeuillehouder geeft aan dat hij niet weet of het college dit doet en zo niet, waarom. 

Hij zegt toe na te zullen gaan hoe hier op dit moment invulling aan wordt gegeven en 

hoe het college denkt dit in de toekomst te gaan doen. Dit zal later in de Auditcommissie 

worden teruggekoppeld en verder besproken. 

 

Geconcludeerd wordt dat de Auditcommissie het Controleprotocol en 

normenkader 2024, zeker technisch in orde acht, nadat de bovengenoemde 

wijziging m.b.t. accountantskantoor Flynth is doorgevoerd. De raad wordt 

dienovereenkomstig geadviseerd om de inhoud en het politieke oordeel 

besluitvormend te bespreken in de raadsvergadering van 10 december 2024. 

 

Behoort bij de vergadering van de Auditcommissie d.d. 14 november 2024. 

Bij mij bekend, 

 

 

De raadsgriffier. 


